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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over babysterfte.
(Ingezonden 3 november 2009)

1
Wanneer is het onderzoek van de
Inspectie voor de Gezondheidszorg
(IGZ) naar de verloskundige zorg
tijdens avond-, nacht en
weekenduren gestart, wat wordt
precies onderzocht, waar wordt
onderzoek verricht? Kan de Kamer de
tussentijdse bevindingen en de eerste
indruk die uit dit onderzoek naar
voren komt ontvangen? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, kan dit vóór
15 november 2009?1

2
Kunnen de bevindingen van het
onderzoek dat de Inspectie heeft
verricht naar de kwaliteit van
verloskundige zorg, in de periode
2006 tot 2008, zoals ter beschikking
gesteld aan de Stuurgroep
zwangerschap en geboorte, zo snel
mogelijk (maar in ieder geval vóór
15 november 2009) naar de Kamer
worden gestuurd?

3
Kan vóór 15 november 2009 een
overzicht aan de Kamer gestuurd
worden van alle meldingen die de
IGZ de laatste vijf jaar heeft
ontvangen over verloskundige zorg?

4
Bent u bereid de Inspectie onderzoek
te laten doen naar de samenwerking

tussen gynaecologen en
verloskundigen, en de mogelijke
gevolgen hiervan voor de perinatale
sterfte in Nederland? Zo nee, waarom
niet?

5
Deelt u de mening dat Nederland een
te hoge babysterfte heeft die met
behulp van beleidsaanpassingen,
gebaseerd op meer inzicht in
oorzaken, verminderd kan worden?
Betekent dit dat onderzoek naar alle
aspecten ten aanzien van de kwaliteit
van de verloskundige zorg in een zo
vroeg mogelijk stadium toegankelijk
dient te zijn, zodat bezien kan worden
of tussentijdse aanpassing van
beleid de verloskundige zorg kan
optimaliseren? Zo nee, waarom niet?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 484.
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